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W piwnicy bloku przy ul. Słowackiego 7 podczas deszczy woda opadowa dostaje się do piwnic 
przez kanał sieci ciepłowniczej i zalewa korytarze. Sytuacja trwa od  ponad 50 lat, ale w ostatnim 
czasie wody w korytarzach piwnicy jest coraz  więcej, co wkrótce uniemożliwi dojście do swoich 
komórek podczas deszczy, bez zakładania gumiaków. Już teraz wody potrafi być 2-3 cm, co jest 
kłopotliwe w użytkowaniu komórek, nie wspominając o zamakaniu fundamentów i posadzki, co 
prowadzi do ich degradacji. 
 
Wg WPEC woda deszczowa dostaje się do piwnic przez kanał ciepłowniczy wskutek nieszczelnej 
instalacji burzowej, a ta jest własnością Miasta. 
 
Problem dotyczy mieszkańców Złotoryi, którzy są pozostawieni sami sobie. Woda dostaje się do 
kanału na terenie, który należy do Gminy. Dlatego kieruję interpelację w tej sprawie, aby 
zasobami miejskimi, pomóc mieszkańcom w znalezieniu przyczyny i jej usunięciu. 
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